
Gästriklands Orienteringsförbund –Årsmötesprotokoll 

2018 

När:  2018-03-12 

Plats:  Scandic Hotell Väst  

Närvarande:  Göran Hedman, Mikael Ingelsson, Staffan Vestbom, Kent Ingelsson, Mats 

Hedberg, Tony Hedin, Viktor Strid, Joakim Ingelsson, Stellan Täck, Lars 

Lindgren, Hans-Olof Fröjd, Jan Sjöhed, Harald Knutsen, Lars-Ove Skogh, Ann-

Sofi Karlsson. 

1 Öppnande 

Göran förklarar mötet öppnat. 

 

2 Röstlängd 

Följande klubbar var representerade vid mötet: Årsunda IF, OK Ödmården, 

Gävle OK, Ockelbo OK, OK Hammaren, Valbo AIF,  Österfärnebo IF, OK 

Pers Lärljungar, IK Oslättsforspojkarna. 

 

3 Mötets utlysande 

Mötet ansågs behörigt utlyst. 

 

4 Föredragslista 

Föredragslistan godkändes. 

 

5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Göran Hedman valdes som ordförande. Ann-Sofi Karlsson valdes till 

sekreterare. 

 

6 Val av justeringsmän 

Tony Hedin och Stellan Täck valdes till justeringsmän. 

 

7 Val av rösträknare 

Tony Hedin och Stellan Täck valdes till rösträknare. 

 

8 Genomgång av verksamhetsberättelsen. 

Verksamhetsberättelsen godkändes efter ändringar:  

- Staffan Vestbom var på teknisk konferens, ej Lars-Ove Skogh. 

- Trimtex  anordnades av OK Pers Lärljungar, ej OK Hammaren 

-  Axastaffetten ändras till Bagheerastafetten på fler ställen i texten. 

- Tillägg: Gästrikland åkte med Dalarna till USM, väldigt uppskattat av 

ungdomar.  

- Förtydligande i resultat från USM. Felix Silver springer för Gävle OK.   



- Tillägg: Kläderna till Bageerastaffeten sponsras av trimtex och 

klubbarna. 

- Förtydliga i tävlingsberättelsen att D17-laget kom 6.a på NM. Även 

förtydliga vilka klubbar de kommer ifrån.  

- Resultat natt DM- Ebba Ottoson från Gävle OK ej OK Hammaren. 

 

 

9 Genomgång av förvaltningsberättelse 

Styrelsens förvaltningsberättelse från 2017 gicks igenom och godkändes. 

 

10 Revisionsberättelse 

Staffan Vestbom läste upp revisionernas rapport. 

 

11 Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 2017 års förvaltning, i enlighet med 

revisorernas förslag 

 

12 Verksamhetsplan 2018.  

Godkändes efter ändringar 

- OK Hammarens lopp har blivit skrivet både den 12 och 19 maj, 12 maj 

stryks.  

- Heter ej brödkampen, ändras till ungdomstävling.  

- Lägga till att Ockelbo OK har läger på hösten v44 i 

verksamhetsberättelsen för JUIG.  

 

13 Årsavgift och budget 

Budgeten och årsavgiften fastställs. 

 

14 Förslag från styrelsen 

Inga förslag från styrelsen. 

 

15 Förslag från klubbar 

Inga förslag från klubbar. 

 

16 Genomgång av motioner till förbundsmötet 

Göran läser igenom vad som blev beslutat på planeringsträffen 5/2. Inga 

ändringar. 

 

17 Val av ordförande 

Omval Göran Hedman 1 år. 

 

18 Val av styrelse 

Lars-Ove Skogh och Ann-Sofi Karlsson Omvalda på föregående årsmöte. 

P-O Eriksson omval på 2 år. Inga förslag till vakant plats.  



19 Val av revisorer 

Till ordinarie revisor för 2018 valdes Staffan Vestbom. Till suppleant Lars 

Karlsson. 

 

20 Val av ombud. 

Styrelsen utser representanter till Gävlelborgs IF:s årsmöte. 

 

21 Valberedning   

Avgående består av ledamöter från Österfärnebo IF (sammankallande).  OK 

Ödmården och Årsunda IF fortsätter. Valbo AIF ersätter Österfärnebo IF 

enligt turordning. OK Ödmården tar över som sammankallande. 

 

22 Övriga frågor 

- Ockelbo OK Äskar om pengar för NM-medaljer för att kunna använda 

sina pengar till nyttopriser till ungdomar. GOF sponsrar Ockelbo OK för 

medaljerna, 13000.  

-DM tävlingar. Hur ska vi ha tävlingar framöver? Färre klubbar som kan 

anordna, ska vi ha alla tävlingar varje år? Använda nationell tävling till 

DM?  Beslut: Hjälpa mindre klubbar att anordna så fler kan anordna. DM 

som egen tävling för att ungdomar ska få fler tävlingar i distriktet.  

-Mediagrupp som hjälper till att skriva. Elvira Silver och Alfred Liljeström 

är representanter från Gävle OK. Inga representanter än än från OK 

Hammaren. Michael Hallner samordnade. 

-MTBO. Ingen klubb som är helt klar med att de ska anordna 

träningar/tävlingar 2018. Flera som funderar på att anordnar. Distriktgrupp 

med representanter från klubbar? Frågan tas med tillbaka till sina klubbar 

att diskutera om. 

-Pre-O. Ingen som har tänkt anordnat. Ny kontakt SISU, Emma. Emma har 

berättat att det finns intresse från en handikappförening i Gävle att testa Pre-

O.  

-Ny kontaktperson SISU. Emma. 

-Motionsserier. Samprata mellan olika motionsserier så de ej kolliderar. 

Noga info om tid och plats! 

-SM 2019 Hälsingland. Ockelbo blir med och hjälper till med 20 personer. 

Göran lägger banor för medel och staffet. Lars Lindgren hjälper till med 

banor. Kan komma förfrågningar till fler att hjälpa till. 

-OK Hammaren har fått stöd för att anordna Hitta Ut.  

-Förslag, vill ha utbildning i OCAD.  

 

 

23 Avslutning 

Göran förklarar mötet avslutat.  

 


